

Thomas Oppermann

27. 4. 1954 – 25. 10. 2020

It is with great sadness that we acknowledge the passing of Thomas Oppermann, Vice President of the German Bundestag and an integral member of the Hertie School's Board of Trustees over the last 12 years.

With the passing of Thomas Oppermann, the Hertie community has lost a dear friend. On behalf of the Hertie School Board of Trustees, the Hertie School Leadership, and the overall Hertie community, we are deeply grateful for his long-term commitment to the Hertie School. We offer our sincerest condolences to his family.

Frank Mattern, Chairman of the Board of Trustees
Bernd Knobloch, Chairman of the Supervisory Board
Mark Hallerberg, Deputy President

Mit großer Trauer nehmen wir Abschied von Thomas Oppermann, dem Vizepräsidenten des Deutschen Bundestags und Mitglied des Kuratoriums der Hertie School in den letzten 12 Jahren.

Mit dem Tod von Thomas Oppermann hat die Hertie School einen geschätzten Freund verloren. Das Kuratorium und die Leitung der Hertie School sowie die Hertie Community sind ihm für sein langfristiges Engagement dankbar. Unsere Gedanken sind bei seiner Familie und allen Angehörigen.

Frank Mattern, Vorsitzender des Kuratoriums
Bernd Knobloch, Vorsitzender des Aufsichtsrates
Mark Hallerberg, Stellvertretender Präsident